

Date: 1st May 2013

Drake & Scull

التاريخ: 1 مايو 2013

**Dubai Financial Market
Dubai -UAE**

سوق دبي المالي

دبي - الامارات العربية المتحدة

**Third Board Meeting Results for 2013
of Drake & Scull International PJSC
(the "Company")**

**نتائج اجتماع مجلس الإدارة الثالث لعام 2013 لشركة دريك
آند سكل إنترناشيونال ش.م.ع.
("الشركة")**

The Board of Directors of Drake & Scull International PJSC met at the offices of the Company located in Cayan Business Center office, Dubai at 02:00 PM on Wednesday 1st May 2013 and the results are as seen below:

اجتمع أعضاء مجلس إدارة شركة دريك آند سكل إنترناشيونال ش.م.ع في مقر الشركة الكائن في مجمع كيان للأعمال، دبي. وذلك يوم الاربعاء الموافق 1 مايو 2013 في تمام الساعة 02:00 ظهرا ولقد تم الإتفاق على مايلي:

1. The Board of Directors Reviewed and approved minutes of previous Board Meeting including the resolutions approved by circulation.
2. The Board of Directors Approved the Financial Results for Quarter 1 2013
3. The Board of Directors Approved the Resignation of the CFO, Mr. Osama Hamdan. Notice period has been agreed and Interim CFO will be announced in due course.
4. No other issues.

1. تم المراجعة والموافقة على محضر مجلس الإدارة السابق متضمن القرارات التي تم الموافقة عليها بالتمرير من قبل أعضاء مجلس الإدارة.
2. وافق اعضاء مجلس الادارة على النتائج المالية للربع الاول لعام 2013.
3. وافق اعضاء مجلس الادارة على استقالة الرئيس المالي التنفيذي السيد اسامة حمدان من منصبه و تم الموافقة على مدة الانذار الممنوحة على ان يتم الاعلان عن اسم الرئيس المالي التنفيذي المؤقت في الوقت المناسب
4. لا مواضيع أخرى.

**Chairman
Drake & Scull International PJSC**



Handwritten signature of the Chairman

رئيس مجلس الإدارة
شركة دريك آند سكل إنترناشيونال ش.م.ع.

